
Tourcode: DPS5L

BBQ Set Seafood Dinner on the beach of Jimbaran. Beautiful stretches of white 
sandy beach and clear seawater that is suitable for recreation and relaxation. This 
area is famous for its delicious BBQ seafood with Jimbaran's “secret sauce”, 
typically grilled seafood. Daily quartet singers are ready to entertain optionally. 
It's dining on the sand by the beach with sky as the roof. 

Tranquil borderless blue ocean. Breathtaking postcard view. Are you ready for some unforgettable 
memories? Enjoy great views of the sunrise while watching the wild dolphins frolicking off the 
marine coast. Be ready with your camera while we get on an adventure trail to witness the best 
moment of these magnificent yet gentle dolphins.
 
Always dreamt of beach riding with the horses? Let us make your dreams come true today! 
Especially arranged, horse riding by the beach. 

5D  I Bali 

Explore the quiet hinterlands around Bali's latest UNESCO site, taking in the Jatiluwih rice terraces, lakes and mountains of the island's back 
country. Surrounded by cool atmosphere because of its height above the sea level, embrace yourself in the nature as the beautiful rice terrace 
unfolds from the mountain until the coastal side.

One of the best known coffee in Bali, is collected from the dung of the 
civet? Yes, you did not hear wrongly. 
The civets (Paradoxurus – locals call it Luwak) eat only the juiciest coffee 
berries,  that are considered the best for brewing. Passing through the 
civet's intestines, the beans are then defecated. Amazingly, these beans 
yield an aromatic coffee with much less bitterness, along with very unique 
flavour.
A rare and unusual delicacy, Kopi Luwak is widely noted as the most 
expensive coffee in the world. 
 

Sunrise, sunset, unforgettable memories

Jati Luwih, a world heritage site, an UNESCO site

Luxurious Delicacy – dung of the civet; Kopi Luwak

Rest and relax – dinner by the beach with beautiful sea waves



Day Breakfast Lunch Dinner Hotel or Similar Class

1
-

On flight Bebek Bali (Duck) Set

Puri Saron Baruna Beach Hotel
www.purisaronlovina.com

or
Melka Excelsior 

Dolphin & Wildlife Resort
www.melkahotelbali.com

2 In Hotel Indonesian Buffet Hotel Set Menu
Berry Boutique Hotel

www.theberryhotels.com
or

Bliss Wayan Boutique Hotel
www.blisshotellegian.com

or
Quest Tuban Boutique Hotel

www.questhotels.com
or

Grand Kuta Hotel & Residences
www.grandkuta.com

3 In Hotel Indonesian Buffet Jimbaran Beach BBQ

4 In Hotel Own Expenses Own Expenses

5 In Hotel - On flight

Day 01: SINGAPORE  BALI – BEDUGUL – ULUN DANU TEMPLE – CANDI-KUNING TRADITIONAL MARKET – LOVINA     (D)
Depart for Denpasar the capital  city of Bali.  Upon arrival,  transfer to  Bedugul,  located in the mountain area,  encircled by the cold temperature and natural
environment with beautiful panorama of Lake Beratan. Ulun Danu Temple, also known as Lake Temple is one of the most famous, most photographed sites in Bali.
Sitting alongside Lake Beratan, the Balinese visits to pray for prosperity in life. Candi-Kuning Market is a traditional fruit and vegetable market. Look out for fruits on
season, such as durians, mangoes, salak (snake fruit), avocado, sweet corn, etc. The market also sell many kinds of handicraft product, paintings and textiles.  

Day 02: WILD DOLPHIN SHOW* – JATI LUWIH – TANAH LOT –   HORSE RIDING BY THE BEACH* (1hr)   (B/L/D)
Start the tour visit to explore the beauty of the sea in Bali. Enjoy great views of the sunrise while watching the wild dolphins frolicking off the marine coast. Be
ready with your camera while we get on an adventure trail to witness the best moment of these magnificent yet gentle dolphins. It takes a little bit of sacrifice to
watch the dolphins. Be prepared to wake up before sunrise in order to catch a glimpse of them as they usually would appear at such early timings in the day. Check
out hotel then continue to visit Jati Luwih rice terrace, a World Heritage Site, well known for its organic agriculture. Then, proceed to Tanah Lot seaside temple, the
famous Balinese pilgrimage temple.  Tanah Lot Seaside Temple, means 'Land in the middle of the sea'; a mystical temple that sits on a huge offshore rock which has
been shaped continuously over the years by the ocean fide. End today's journey with a romantic horse riding by the beach.  

*Wild dolphin show: If due to bad weather conditions, it will be replaced by indoor dolphin show, subject to show availability. 
 If unable to arrange due to unforeseen circumstances, there will be no replacement or any refund.
*For safety reasons, helmet will be provided for horse riding. Children are recommended to share one horse with an adult.
*For health reasons, please note that the horses can only carry up to 80kg.
*Large group may be separated into two places if there are not enough horses to cater, as there are only an average of 10horses at each horse-riding venue.

Day 03: KINTAMANI – LAKE BATUR – KOPI LUWAK PLANTATION – ULUWATU TEMPLE   (B/L/D)
Tour around the beautiful mountain resort of  Kintamani, which offer a stunning view of volcano and magnificent  Lake Batur while having lunch. After lunch,
continue journey to the famous Kopi Luwak Plantation. Be immersed in the aroma of Kopi Luwak as the professionals roast the coffee beans. Continue the day to
Uluwatu Temple. Here is a classic expression of ancient Bali in a spectacular setting, high above the crashing waves.  This is one of the oldest and most important
temple in Bali, original 'Sad Kahyangan' (territorial) temple on the island. Tonight, enjoy the sea waves and beautiful sunset as the chefs prepare a Balinese BBQ
dinner especially for you and loved ones by the Jimbaran beach.

Day 04: BALI FREE & EASY          (B)
Free at own leisure. You might want to opt for a rejuvenating Aroma Balinese Massage, exciting White Water Rafting or join a one-day tour for a fun-filled day of
sun, sand and sea to Tanjung Benoa for water sports activities. Check with your tour guide for more information.

Day 05: BALI  SINGAPORE          (B)
After breakfast free & easy until time for transfer to the airport for your flight back to Singapore.

          
Note:  The above itinerary is subject to change without prior notice. Please refer to the Tour Invoice for the Terms and conditions.
** Bottoms below knee length is recommended for temple visits           DPS5L_20Dec'13/WP

Valid for Jan2014 departure onwards

http://www.purisaronlovina.com/
http://www.questhotels.com/
http://www.questhotels.com/
http://www.blisshotellegian.com/
http://www.theberryhotels.com/


团号: DPS5L

日出，日落，一生难忘的体验

田园风光 ~ Jati Luwih, UNESCO 世界文化遗产之一

非一般的咖啡 ~ 猫屎咖啡

悠闲自在- 海边用餐

金巴兰海滩一直是品尝新鲜海鲜的最佳地点。在白白的沙滩上，听着海

浪，还有乐队伴奏，多么有情调的晚餐！各类新鲜鱼类，墨鱼，虾子和龙

虾，您可在露天烤肉台上，任意添加特殊香料烧烤享用。

5天  我峇厘岛

一望无际的海洋； 犹如明信片的美景。一生难忘的回忆，您准备好了吗？亲眼目睹海豚军

团集体跃出海面，此起彼伏，在空中象陀螺一样转体两圈，再直直坠入海中。和我们一起到

罗威娜亲生体验那种想跃入海中和野生海豚一起畅游的冲动！

您是否常常幻想着在海边骑马的梦境？让我们帮你实现梦想吧！

精心安排：海边骑马漫步

城市的喧闹是否让您的生活压力紧绷不已？来一趟田园风光吧。磅礴的气派，绿意盎然的 Jatiluwih 梯田是少数游客知道的梯田。

它却凭着广阔的占地，整个山头都是绵延不尽的梯田，足于供应整个岛屿的粮食，而登入成为 UNESCO 世界文化遗产之一。层层

的夹层上去，眼前一片绿意加上山上的新鲜空气，绝对让到访的游客，不虚此行。

峇厘岛最著名的咖啡，居然是从麝香猫排泄出来的咖啡豆磨成的？

没错，这就是世界著名的咖啡之一 《猫屎咖啡》。它是通过麝香

猫选吃了最好的咖啡豆，肠胃消蚀掉咖啡豆的表皮，将其豆壳裹着

的咖啡豆肉排泄出来。很奇怪的是，排泄出来的咖啡豆，磨出的咖

啡少了一般咖啡的涩味，却多了一份绵软与纯香，别有一番风味。

猫屎咖啡由此“物以稀而贵”而出名，价格不菲，是世界上最昂贵

的咖啡。



限于 2014年 01月出发的团开始

天数 早餐 午餐 晚餐 酒店住宿或同级

1 机上用餐 厘岛峇 烟熏鸭特色餐

Puri Saron Baruna Beach Hotel
www.purisaronlovina.com

或
Melka Excelsior 

Dolphin & Wildlife Resort
www.melkahotelbali.com

2 酒店内 印尼式自助餐 酒店套餐
Berry Boutique Hotel

www.theberryhotels.com
或

Bliss Wayan Boutique Hotel
www.blisshotellegian.com

或
Quest Tuban Boutique Hotel

www.questhotels.com
或

Grand Kuta Hotel & Residence
www.grandkuta.com

3 酒店内 印尼式自助餐 金巴兰海边烧烤

4 酒店内 自费 自费

5 酒店内 - 机上用餐

第一天: 新加坡  峇厘岛  – 百度库 Bedugul  – 水神庙  – CANDI-KUNING 传统蔬果市场  – 罗威娜     (晚餐)
于樟宜机场，乘搭豪华客机飞往印尼著名度假胜地~峇厘岛。抵达后，前往位于 厘岛中北部的峇 百度库（Bedugul）。宁静的高地上，地处四面环山，周

围被森林所环绕，气候凉爽。其中最著名，最常被拍摄的水神庙就坐落在此。水神庙为 厘岛最高的寺庙，祭拜着女神峇 Dewi Danu。寺庙建于山中湖

上，而山中湖是百度库三大火山湖之一，也是巴厘岛的第二大湖，是居民重要的水资来源。向崇高的女神道别后，续往邻近的 Candi-Kuning传统蔬果

市场。在这儿，除了当季的水果如榴莲，芒果，蛇果，鄂厘果以外，也售卖手工艺品，油画等。

第二天: 野生海豚秀*  Jatiluwih– 梯田  丹那洛  海边骑马– – *(1小时)  (早/午/晚餐)
去罗威娜看海豚是 厘岛的热门旅游项目，罗威娜海域是世界上仅有几处可以观察到海豚的地方之一。由于海豚到黎明时分，才会集体外出猎食，在海峇

面上形成壮观的“海豚军团”，请准备日出之前起身。寻访野生海豚之余，还可欣赏美丽的日出。随后前往 UNESCO 世界文化遗产之一的 Jatiluwih梯田。

续往丹那洛海边观赏一座建于沿湖畔的大岩石上的神塔，当湖水高涨时刻，神塔就被湖水包围，宛如直立在海中的神仙境地。最后，到海边骑马，让今

天的行程画下美丽的句点。

第三天: 京达曼尼  – 巴湖   猫– 屎咖啡农园  – 乌鲁瓦图神庙   (早/午/晚餐)
今早前往京达曼尼火山风景区，远眺景色优美的巴都火山及巴湖。午餐后游览猫屎咖啡农园，亲眼目睹举世闻名的猫屎咖啡的制作过程，沉醉在浓浓的

咖啡香气里。继续前往乌鲁瓦图, 这是一个断崖神庙, 最大的特色就是建造于乌鲁瓦图的海边断崖上, 尤其在夕阳西下之时, 海上落日加上断崖的景观,

实在令人叹为观止。今晚，本社特别安排在金巴兰 (Jimbaran) 海边享用 厘式海鲜烧烤峇 ，一边听着海浪，一边欣赏 厘岛的夕阳。峇

第四天: 峇厘岛自由行     (早餐)
自由活动。您可以参与让您舒解神经的香气 厘式按摩，刺激好玩的急流划艇或丹戎白努亚峇  (Tanjung Benoa)一日游，到海边玩水上活动。

欲知详情，请向导游查明。

第五天: 峇厘岛   新加坡   (早餐)
早餐后，自由活动至集合时间，由专车送往机场，乘搭客机飞返新加坡。

注：旅行社有权视当地情况而更改节目行程。

** 入庙参观者必须衣着整齐，装着不可短于膝盖上。                     DPS5L_20Dec2013/WP

*野生海豚秀：倘若天气不适而无法出船，将由市内海豚秀取代，视当天表演时间而定。若因特殊情况而无法安排，将不由其他行程取代或退款。

*为了安全，骑马活动将提供安全帽。建议儿童与成人共骑一匹马。

*为了顾及马儿的健康，马儿不能超载 80kg。

*由于骑马的地方平均只提供 10匹马，如果人数多，客人可能被分配不同地方骑马。

http://www.purisaronlovina.com/
http://www.questhotels.com/
http://www.questhotels.com/
http://www.blisshotellegian.com/
http://www.theberryhotels.com/

